
 
LINK TO IMAGES AND PRESS RELEASE 

Dear Pride People, 

Due to the Corona craze, the Pride events in Berlin this year mostly take place online. However, we all miss 
live buzz and communication. The Ballery seeks to fill the gap. On 25 July, we invite you all to the opening 
exhibition event of Pride & Prejudice: be present in person, in a physical space, together. 

Artists:  

The Ballery is an art house located at Nollendorfstrasse 11-12. For already 7 years, we host contemporary 
art exhibitions as well as live events, fashion shows, discussions and much more. Pride & Prejudice is not 
just an exhibition but a series of events that brings together a diverse community during Berlin Pride week. 
Besides the art exhibition, it will feature networking workshops as well as our growing multi media art show 
‘TransVision’, which will be livestream worldwide for free. 

Opening: 25th July 18-22hr 

Duration: 25th July - 29th July 2020  

TransVision: 29th July 21-22hr online 

Exhibiting artists: Robert B, Mari Poller, Luna Nother, Swen Marcel, Don Aretino, Ana Bathe  

Join us at Facebook and find out more: https://www.facebook.com/events/601728283802531/  
TransVision: https://www.facebook.com/events/883083168854658/  

The Ballery Berlin 
Nollendorfstrasse 11-12, 10777 Berlin 

030 21003124 / 0175 5597977 
www.theballery.com  

https://www.dropbox.com/sh/agalw7y11kqhj4a/AABh1btMa-yX5M2WPBS11ijia?dl=0
https://www.facebook.com/events/601728283802531/
https://www.facebook.com/events/883083168854658/


 

LINK TO IMAGES AND PRESS RELEASE 

Liebe Pride Leute, 

Aufgrund des Corona-Wahnsinns finden die diesjährigen Pride-Events in Berlin meist online statt. Wir alle 
vermissen jedoch Live-Buzz und Kommunikation. The Ballery, Berliner Arthouse, versucht die Lücke zu 
schließen. Am 25. Juli laden wir Sie alle zur Eröffnung von Pride & Prejudice ein: Seien Sie persönlich und 
physisch anwesend, wie wir wollen. 

The Ballery ist ein Kunstraum in der Nollendorfstraße 11-12. Seit bereits 7 Jahren veranstalten wir 
Ausstellungen zeitgenössischer Kunst sowie Live-Events, Modeschauen, Diskussionen und vieles mehr. 
Pride & Prejudice ist nicht nur eine Ausstellung, sondern eine Reihe von Veranstaltungen, die auf der Berlin 
Pride Week eine vielfältige Community zusammenbringen. Neben der Kunstausstellung werden Networking-
Workshops und eine Modenschau angeboten. Darüber hinaus wird die Online-Kunstausstellung Transvision 
in ihrer fünften Folge präsentiert, die weltweit kostenlos gestreamt wird. 

Eröffnung: 25. Juli 18-22 Uhr 

Dauer: 25. Juli - 29. Juli 2020 

TransVision: 29. Juli 21-22 Uhr online 

Ausstellende Künstler: Robert B., Mari Poller, Luna Nother, Swen Marcel, Don Aretino, Ana Bathe 

 
Besuchen Sie uns auf Facebook und erfahren Sie mehr: https://www.facebook.com/events/

601728283802531/  
Transvision: https://www.facebook.com/events/883083168854658/  

The Ballery Berlin 
Nollendorfstrasse 11-12, 10777 Berlin 

030 21003124 / 0175 5597977 
www.theballery.com

https://www.dropbox.com/sh/agalw7y11kqhj4a/AABh1btMa-yX5M2WPBS11ijia?dl=0
https://www.facebook.com/events/601728283802531/
https://www.facebook.com/events/601728283802531/
https://www.facebook.com/events/883083168854658/

